

Headline	AS luluskan pil Truvada untuk pencegahan HIV		
MediaTitle	Harian Ekspres (KK)		
Date	18 Jul 2012	Color	Black/white
Section	Dunia/Asean	Circulation	29,826
Page No	8	Readership	97,836
Language	Malay	ArticleSize	135 cm ²
Journalist	N/A	AdValue	RM 278
Frequency	Daily	PR Value	RM 834



AS luluskan pil Truvada untuk pencegahan HIV

WASHINGTON: Pengawal selia AS pada Isnin meluluskan Truvada, dibuat oleh Gilead Sains di California, untuk digunakan sebagai pil pertama bagi membantu mencegah HIV dalam beberapa kumpulan yang berisiko, kata Pentadbiran Dadah dan Makanan AS (FDA).

“Sekarang, buat pertama kali, orang dewasa yang tidak mempunyai HIV tetapi berada pada risiko dijangkiti, boleh mengambil ubat untuk mengurangkan risiko jangkitan seksual virus ini,” kata FDA dalam satu kenyataan. Pil sekali sehari itu akan “digunakan dalam kombinasi dengan amalan seks selamat untuk mengurangkan risiko seksual HIV” di kalangan orang dewasa sihat yang berisiko tinggi jangkitan.

FDA berkata, Truvada perlu digunakan sebagai “sebahagian daripada strategi pencegahan komprehensif HIV yang merangkumi kaedah pencegahan lain, seperti amalan seks yang selamat, kaunseling pengurangan risiko, dan tetap ujian HIV.”

Truvada telah berada di pasaran AS sejak 2004 sebagai rawatan untuk orang yang dijangkiti HIV, yang digunakan dalam kombinasi dengan dadah antiretroviral lain.

Satu panel penasihat FDA pada Mei menggesa kelulusan Truvada untuk pencegahan apabila diambil pada orang yang tidak dijangkiti selepas ujian klinikal menunjukkan Truvada dapat mengurangkan risiko HIV di kalangan lelaki gay sebanyak 44 hingga 73 peratus.

Pil tersebut, sebagai profilaksis pra-pendedahan (PrEP) dipuji oleh sesetengah penyokong AIDS sebagai alat mujarab baru terhadap virus kekurangan imunisasi manusia, tetapi beberapa penyedia penjagaan kesihatan bimbang ia boleh menggalakkan tingkah laku seks berisiko.

Satu kajian ke atas Truvada, yang dikenali sebagai ujian iPrEx, diterbitkan pada 2010 dalam Jurnal Perubatan New England termasuk 2,499 lelaki yang aktif dalam seks dengan lelaki lain tetapi tidak dijangkiti dengan virus itu yang menyebabkan AIDS. – AFP